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INTERPELACJA

Zwracam si« za posrednictwem Pani Przewodnicz'tcej z prosb't do Pana Bunnistrza
i calego skladu Rady Miasta Marki 0 zaj«cie stanowiska i ewentualne podj«cie dzialaJi mog'tcych
doprowadzie do szybszej rekultywacji bylego wysypiska odpadow przy ulicy Okolnej w Markach.

Z dost@nychrni informacjiwnioskuj«, zezwalka gory smieci zostala cz«sciowo zrekultywowana
poprzez obsypanie warstw't ziemi. W dalszym ci~u jednak wykorzystanie samej gory, jak i terenu

okalaj'tcego jest znikome. Odzyskiwany jest tylko cz«sciowo gaz, zaS mlodziez traktuje gor«, jako
tor motocrossowy. W zwi¢u z budow't drugiej linii metra w Warszawie, wladze Stolicy juz
dzisiaj na lamach prasy przewiduj'tproblemy z nadrniarem zierni (wi«kszose to piasek - nie odpady),
ktor't trzeba b«dzie przemiescie w inne miejsce. Moze byloby warto zainteresowae si« tym tematem
juz dzisiaj, dopoki Warszawa nie podj«la decyzji, gdzie t« ziemi« skladowae. S't to ilosci si«gaj'!Ce
okolo 1,5 miliona m' ziemi. Warto przeanalizowae, czy nowe, duze ilosci ziemi przyczynilyby si« do
poprawy warstwy ochronnej na bylym wysypisku i nie spowodowaly podniesienia atrakcyjnosci tego

terenu. Takie dzialania moglyby przyspieszye ch«e zlokalizowania w tym miejscu np. toru
narciarskiego lub saneczkowego na wzor bylego wysypiska srnieci na Szcz«sliwicach w Warszawie.

Mozliwe stalo by si« utworzenie, po podniesieniu wysokosci wysypiska 0 kilka metrow, punktu
widokowego z panoram't Marek, lasow niepor«ckich z prawdopodobnym cz«sciowym widokiem
Zalewu Zegrzyilskiego ( w linii prostej odleglose od bylego wysypiska srnieci przy ulicy Okolnej do
ujscia Kanalu ZeraJiskiego czy do Zalewu Zegrzynskiego w Niepor«cie wynosi okolo 10 kIn).

Priorytetem sarnej gorki i jej otoczenia mialby bye w moim OdCZllCiu sport i rekreacja ktorego na
terenie miasta nigdy nie za wiele.

Moja propozycja nie jest za przedwczesna, gdyz prace zwi'lZane z budow't linii metra mog't si«
rozpocz'te juz na pocz'ttku 2009 roku. W mjgocjacjach z wladzarni Warszawy moglibysmy wySUll'te
postulat zbudowania drogi dojazdowej do bylego wysypiska w Markach od strony ulicy
Suchocinskiej na Grodzisku z przedluzeniem do Trasy Torullskiej. Po zamkni«ciu inwestycji
pozostalby alternatywny do ulicy Bandurskiego dojazd do cmentarza w Markach.

Caly temat przedstawiarn do dyskusji w Kornisjach Rady i proszI' 0 ocen«.
Inne propozycje w tym temacie s't mile widziane!

Z wyrazami szacunku
Jan Waldemar Orlowski
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